



Village de Senneville  
Province de Québec

### AVIS PUBLIC

**AVIS PUBLIC** est par les présentes donné que le projet de règlement ci-après a été déposé à la séance ordinaire du Conseil Municipal tenue le 23 mars 2021 et que le règlement sera présenté pour adoption lors d'une séance subséquente de ce Conseil:

- [Projet de règlement numéro 488](#) modifiant le règlement numéro 466 afin d'augmenter la dépense et l'emprunt à long terme pour un montant additionnel de 1 476 606\$ en regard au prolongement des services de l'avenue McKenzie Nord.

Ce projet de règlement est disponible sur le site Internet de la municipalité au :  
[www@villagesenneville.qc.ca](http://www@villagesenneville.qc.ca).

**DONNÉ à Senneville**, le 24 mars 2021.

### PUBLIC NOTICE

**PUBLIC NOTICE** is hereby given that the following draft by-law was tabled at the regular sitting of the Municipal Council held on March 23, 2021 and that the by-law will be presented for adoption at a subsequent sitting of this Council:

- [Draft by-law number 488](#) modifying by-law number 466 to increase the expense and the long-term loan for an additional amount of \$ 1,476,606 concerning the extension of services along North bound McKenzie Avenue.

This draft by-law is available on the municipal web site at:  
[www@villagesenneville.qc.ca](http://www@villagesenneville.qc.ca) .

**GIVEN in Senneville**, on March 24, 2021.

*(Original signé / signed)*

---

Francine Crête  
Greffière / Town Clerk